



# Referat

## - fra bestyrelsesmøde i Afdeling 17 - Dannerhøj - Kirkeageren

Mødested: Fælleshuset i Dannerhøj  
Mødetidspunkt: Onsdag den 12-09-2018 kl. 17.00  
Deltagere: Afdelingsbestyrelsen samt René Kristoffersen,

Afbud: Rikke  
Referent: Eigil

### Dagsorden

- Pkt. 1: ----- Godkendelse af dagsorden samt underskrivelse af referat fra sidste møde 11-04-2018.
- Pkt. 2: ----- Opfølgning på beslutninger fra sidste møde
- Pkt. 3: ----- Indkommet korrespondance
- Pkt. 4: ----- Julearrangement – "Spise sammen"
- Pkt. 5: ----- Nyt fra afdelingen v/alle
- Pkt. 6: ----- Nyt fra teamet v/René
- Pkt. 7: ----- Nyt fra organisationen v/Eigil
- Pkt. 8: ----- Eventuelt
- Pkt.09: ----- Resumé af beslutninger
- Pkt.10: ----- Næste møde

Ad 1: ----- Dagsorden godkendt og referat af den 11-04-2018 godkendt og underskrevet.

Ad 2: ----- Opfølgning på beslutninger fra sidste møde – iht. referat af 11-04-18.

- Støjdæpende vægdekorationer til fælleshuset – *ansvar alle*: Tages op igen på næste bestyrelsesmøde. ER GENNEMFØRT.
- Undersøge mulighederne for evt. førstehjælpskursus – *ansvar Eigil*: intet nyt – tages op igen på næste bestyrelsesmøde: Det forsøges at oprette et kursus i samarbejde med andre afdelinger i Vivabolig.
- Markering af 4 stk. P-pladser langs gangstien i etape 1 iværksættes – *ansvar Team 6*: ER GENNEMFØRT.
- Opmåling af restaffald i undergrundscontainer: ER GENNEMFØRT.
- Fælleshus reserveres til afdelingsmødet den 02-05-18 – *ansvar René.*: Er GENNEMFØRT

Ad 3: ----- Indkommet korrespondance

Invitation til Cykel Rep Dag den 05-05-18: Eigil deltog i arrangementet der blev afholdt i afdeling 3, Stryngade 15.

Rundskrivelse vedr. 1 års gennemgang af renoveringen (fra team 6)

Vedr. justering af døre og vinduer (fra Tømrer Finn Møller)

Henvendelse fra beboer i nr. 43 vedr. flere ændringer: gulv, badeværelse m.m. (er behandlet og godkendt)

Henvendelse fra samme vedr. ansøgning om udvidelse af terrasse

Aftalt med beboer i Dannerhøj 39 at skur på grunden nedtages.

Invitation 13-09-18: Informationsmøde i Kayrødsgade: Input til arbejdet i afdelingsbestyrelsen

Invitation 18-09-18: Fællesarrangement i Vejgaard Hallen - Foredrag v/Anders Agger.

Ad 4: ----- Julearrangement/Spise sammen

Tove og Rikke kommer med et oplæg – Har hørt om 1-rets menu fra slagter i Gistrup, til kr. 39,-. Der arbejdes videre med arrangementet. Ansvar: Tove og Rikke.

Ad 5: ----- Nyt fra afdelingen v/alle

Carsten: der har været problemer med nogle af de nye udvendige døre. Efter gennemgang og justeringer virker disse.

Ad 6: ----- Nyt fra teamet v/René

-Der har været 1 års gennemgang i afdelingen. Tilsynet fandt flere lofter i boligerne, hvor der var opmagasinering af kasser m.m. på gangbroen. Da dette kan give skimmelsvamp på lofterne, udsendes skrivelse til beboerne med påbud om, at der ikke må være noget lofterne fremover.

-Renovationslåger udskiftes under garantien idet der har været fejl med disse.

-Regnskaber – konto 114 (Renholdelse) ser godt ud efter nedskæring i teamet, konto 115 (Almindelig vedligeholdelse) ser fornuftigt ud. Konto 116 (Planlagt og periodisk vedligeholdelse) Rigtig godt. Alt i alt GODT.

-Vaskeriet planlægges solgt til Nortec – yderligere info kommer senere.

Ad 7: ----- Nyt fra organisationen v/Eigil

Afholdte møder:

20-08-18: Bestyrelsesmøde i OB:

22-08-18: Møde i Aalborg BO (netværksgruppe)

Kommende møder/aktiviteter:

03-09-18: Bestyrelsesmøde i OB

13-09-18: INFO-Møde i VivaBolig om Input til arbejdet i afdelingsbestyrelsen

18-09-18: Fællesarrangement BolAalborg, Vejgaard Hallen – Foredrag v/Anders Agger

Ad 08: ----- Eventuelt  
-Intet.

Ad 09:----- Resumé af beslutninger  
”Spise Sammen-arrangement”: Rikke og Tove kommer med oplæg og forslag til dato.

Ad 10: ----- Næste møde  
Den 31-10-18 kl. 17.00 Markvandring i afdelingen.

Dato: den / 2018

\_\_\_\_\_  
Egil Stausholm  
Form.

\_\_\_\_\_  
Tove Christiansen  
kasserer

\_\_\_\_\_  
Rikke Bjørn Jensen  
sekr.

\_\_\_\_\_  
Carsten Malmgaard  
Best.medl.

\_\_\_\_\_  
Kaj Iversen  
Best.medl.